



Let's Focus on  
Success. Yours.

让我们专注于您的成功

Let us be your partner in this  
enterprise building journey.

让我们成为您企业前行的合作伙伴

Audit / Tax / Advisory  
审计 / 税务 / 咨询

Smart decisions. Lasting value.  
英明决策，持久价值



## Audit Services 审计服务

- Statutory audits 法定审计
- Due diligence audits 尽职调查审计
- Investigative audits 调查审计
- Special audits 专项审计
- Consultation on accounting treatments 会计处理咨询
- Agreed-upon procedures audit 商定程序审计

## Tax Services 税务服务

- Preparation and submission of monthly tax returns 准备并提交月度纳税申报
- Preparation and submission of annual tax returns 准备并提交年度纳税申报
- Review of tax returns 纳税申报复核
- Application for tax incentives 税收优惠申报
- Tax advisory services 税收咨询服务
- Expatriate tax compliance and advisory services 外籍税务遵从和咨询服务
- Transfer pricing 转让定价
- Tax audits and investigations 税务审查
- Tax registration service 税务登记服务

## Corporate Finance and Insolvency Services

### 公司财务与清算服务

- Liquidation and insolvency services 清算和破产服务
- Restructuring services for companies 公司重组服务
- Initial Public Offering (IPO) services 首次公开上市服务
- Merger & Acquisition services 并购服务

## Risk Advisory Services 风险咨询服务

- Internal audits 内部审计
- Compliance audits 合规性审计
- IT audits 信息技术审计

## Outsourced Services 外包服务

- Accounting and book keeping services 会计和代理记账服务
- Review of financial statements 财务报表审核
- Payroll services 薪酬服务
- Formation of companies 公司组建
- Application for licences from various Ministries 各部署牌照申请
- Company secretarial services 公司秘书服务
- Application for work permits 申请工作许可
- Services with respect to Ministry of Labour 劳动部相关服务



## Our Key Management Team 我们的主要管理团队

### Onn Kien Hoe

#### 董事

(CA (M), FCCA, CPA)

With over 29 years of extensive experience under his belt, Kien Hoe specialises in auditing, corporate finance, initial public offering, corporate restructuring, mergers & acquisitions, due diligence, insolvency and liquidation matters. He has been extensively involved in the flotation exercises of a number of companies on the Main and ACE market of Bursa Malaysia. In addition, he was involved in crossborder listings such as the Stock Exchange of Hong Kong and the Alternative Investment Market (AIM) of the London Stock Exchange, UK.

Kien Hoe拥有超过29年的丰富经验、专注于审计、企业融资、首次公开募股、公司重组、兼并和收购、尽职调查、破产和清算事宜。他曾广泛参与马来西亚证券交易所主要和ACE市场的许多公司的浮选演习。此外，他还参与了跨境上市，例如香港联合交易所和英国伦敦证券交易所的另类投资市场 (AIM)。

### Poon Yew Hoe

#### 执行合伙人

(CA (M), FCCA, CPA)

Having been in practice since 1983, Yew Hoe has diverse experience in auditing, taxation, business advisory, investigations and due diligence reviews. His clients include public listed and multinational companies engaged in a variety of industries such as manufacturing, property development, construction, shipbuilding, tertiary education and hospitality.

Yew Hoe自1983年开始实践以来，在审计、税务、商业咨询、调查和尽职调查方面拥有丰富的经验。他的客户包括从事制造业、房地产开发、建筑、造船、高等教育和酒店等各种行业的上市公司和跨国公司。

### Chea Virakphakdei

#### 业务经理

(BA)

Chea Virakphakdei also known as PD is a manager of Crowe (KH) Co., Ltd. He was financial accountant in a multinational company and specialises in auditing, taxation, accounting and business advisory. PD holds university degrees in Bachelor of Accounting (Royal University of Law and Economics) and Bachelor of Teaching English as Foreign Language (Cambodia Mekong University).

Chea Virakphakdei 也被称为PD，任柬埔寨富国际的经理。作为跨国公司的财务会计，他擅长审计、税务、会计和商业咨询。PD 拥有会计学学士学位（皇家法律与经济大学）和外语教学学士学位（柬埔寨湄公河大学）。





## Contact Us

Crowe (KH) Co., Ltd.  
Unit 4B, 4th Floor, K1 Building,  
#148, Mao Tse Toung Blvd (St 245),  
Songkat Toul Tom Pong 2, Khan  
Chomkarmorn,  
Phnom Penh,  
Kingdom of Cambodia

Tel: +855 23 216 717  
Fax: +855 23 216 727  
Email: info@crowe.kh

Chea Virakphakdei  
Manager, Business Services  
virakphakdei.chea@crowe.kh  
+855 16 507 655

## 联系我们

Crowe (KH) Co., Ltd.  
Unit 4B, 4th Floor, K1 Building,  
#148, Mao Tse Toung Blvd (St 245),  
Songkat Toul Tom Pong 2, Khan  
Chomkarmorn,  
Phnom Penh,  
Kingdom of Cambodia

电话: +855 23 216 717  
传真: +855 23 216 727  
邮箱: info@crowe.kh

Chea Virakphakdei  
经理,业务服务  
virakphakdei.chea@crowe.kh  
+855 16 507 655

## About Crowe (KH) Co., Ltd.

Crowe (KH) Co., Ltd. is a related firm of Crowe Malaysia which is the 5th largest accounting firm in Malaysia and a member of Crowe Global which is a top 10 global accounting network. The firm in Malaysia has 13 offices, employs over 1000 staff, serves mid-to-large companies that are privately-owned, publicly-listed and multinational entities, and is registered with the Audit Oversight Board in Malaysia and the Public Company Accounting Oversight Board in US.

## About Crowe Global

Ranked the 8th largest accounting network in the world, Crowe Global has over 250 independent accounting and advisory firms in 130 countries. For almost 100 years, Crowe has made smart decisions for multinational clients working across borders. Our leaders work with governments, regulatory bodies and industry groups to shape the future of the profession worldwide. Their exceptional knowledge of business, local news and customs provide lasting value to clients undertaking international projects.

## 关于 柬埔寨国富国际

柬埔寨国富国际为马来西亚第五大会计师事务所并且是全球十大会计师网络之一的国富国际的成员。公司在马来西亚有十三个办事处，员工超过1000人，为私营、上市公司和跨国实体等中大型企业提供服务。公司在马来西亚审计监督委员会和美国上市公司会计监督委员会注册。

## 关于国富国际

作为全球第八大会计网络，国富国际在130个国家拥有超过250家独立会计和咨询公司。近100年来，国富国际为跨国公司跨国客户做出了明智的决定。我们的领导人与政府、监管机构和行业集团有着密切的合作，以塑造全球职业化的未来。国富对商业、当地新闻和风俗的卓越知识为从事国际项目的客户提供了持久的价值。

[www.crowe.com/kh](http://www.crowe.com/kh)